
Zápis z výboru Zlínského krajského atletického svazu dne 6.6.2019 

Přítomni: Jakub Hřib, Lukáš Vojtek, Pavel Bobál, Miroslav Uherka, Stanislav Laciga, Pavel Kunt, 
Pavel Beznoska


Omluveni: Oskar Opavský, Jirka Kadla


Schůze začala v 17:00 hod


1. Kontrola zápisu, kontrola úkolů z minulé schůze

2. Kontrola plnění úkolů

3. Informace o průběhu VT LODM ve Zlíně, informace podal Stanislav Laciga, vše proběhlo v 

pořádku, proběhlo focení a zkoušení velikosti dresů, byly podány informace o LODM

4. Jakub Hřib přednesl zprávu z VH krajské organizace ČUS

5. Lukáš Vojtek přednesl zprávu Krajského manažera o činnosti, hodnocení Pohárů rozhlasu a 

Stafetového poháru, informace o atletických kroužcích, zřízen nový atletický oddíl TJ Spartak 
Hluk, informace o obnovené možnosti využívat na sportovní soustředění přípravek a žactva 
(nelze tyčka).


6. Proběhla zpráva o školení technických delegátů (Jakub Hřib osloví kluby)

7. Proběhla informace o školení vrhů v Ostravě

8. Na základě výzvy z ČAS odsouhlasena účast Ludmily Antošové na výjezdu na Memoriál 

Kamily Skolimovske.

9. Jakub Hřib přednesl informaci o Finále běžeckého poháru (kluby obešle Jakub Hřib)

10. Lukáš Vojtek informoval o MČR ve vícebojích a o plánech na příští rok, pozitivní správa o 

kandidatuře Uherského Hradiště na MČR 22.

11. Proběhla zpráva o hospodaření, oddíly mohou fakturovat za pořádání soutěží mládeže podle 

schválených podmínek. Přednesl Miroslav Uherka.

12. Pavel Kunt přednesl návrh na zakoupení optických měřicích sad vrhů a hodů (úkol Lukáš 

Vojtek

13. Proběhla krátká diskuze, pasportizace, vybavení stadionů, záměry do budoucnosti, 


Termín další schůze je 2.7.2019 v 16:00 hodin ve Zlíně.


Schůze byla ukončena v 18:20


